
 

 

Donderdagavond 28 maart vond in de accommodatie van de vereniging De Nijeboulers te Nijkerk de 

jaarlijkse ledenbijeenkomst van de NJBB voor het District Midden plaats. Hoofdspreker was de nieuwe 

NJBB-voorzitter Frans Walvis, de eerste NJBB-voorzitter die aanwezig is bij de ledenbijeenkomst in 

alle acht districten. Daarnaast waren Ingrid Verkuijlen (beleidsadviseur NJBB) en Michiel Stoop 

(secretaris NJBB) aanwezig.  

Met behulp van een power point-presentatie stelde hij de vijf nieuwe leden van het bondsbestuur voor 

en vertelde één en ander over hun achtergrond en motivatie. Deze vijf nieuwe leden komen Jan 

Paashuis, die het enige nog actieve bestuurslid was, versterken in het bondsbestuur.  

Frans Walvis gaf tekst en uitleg over de vijf speerpunten van het nieuwe bestuur voor de komende 

periode: 

➢ Financiën: in de bondsraadsvergadering van februari 2024 is de jaarrekening 2022 goedgekeurd 

en in de komende bondsraadsvergadering in juli zal de jaarrekening 2023 goedgekeurd worden. 

Hiermee loopt de NJBB weer op schema met de aanlevering van de jaarrekeningen. In 2022 is een 

negatief resultaat gerealiseerd voornamelijk vanwege de organisatie van het EK in De Bosch. Dit 

verlies was echter al grotendeels in voorzieningen opgenomen. Uit de voorlopige cijfers voor 2023 

blijkt dat er in dat jaar weer een klein positief resultaat wordt gerealiseerd.   

➢ Wedstrijdsport: de bond wil een gerichte en meer gestructureerde aanpak van deelname aan 

Europese en wereldkampioenschappen en EuroCup. Hiervoor is het koersdocument Nationale en 

Internationale Wedstrijdsport opgesteld. 

➢ Reglementen: het bestuur streeft ernaar om meerdere reglementen te herzien. Hierbij wordt de 

samenhang van alle reglementen in ogenschouw genomen om meer uniformiteit tussen de 

verschillende reglementen te waarborgen. 

➢ Opleidingen: de bond kampt met een tekort aan opleiders waardoor het opleidingsprogramma 

(wedstrijdleider, scheidsrechter en basisinstructeur petanque) niet volgens de planning kan worden 

uitgevoerd. De prioriteit ligt nu op de organisatie van opleidingen van opleiders. 

➢ Communicatie: de bond wil meer aandacht schenken aan de inhoud van de communicatie en de 

manier waarop de bond communiceert met haar leden. Er wordt bezien of de beide websites van 

de bond (njbb.nl en nlpetanque.nl) kunnen worden samengebald tot één overzichtelijke en 

gebruiksvriendelijke website. 

Overige punten die door Frans Walvis en de verenigingsbestuurders te berde werden gebracht: 

✓ Er wordt nagedacht over mogelijke acties om grijze verenigingen te interesseren voor aansluiting 

bij de NJBB. Er wordt momenteel gewerkt aan een lijst met punten die de NJBB aan aangesloten 

verenigingen heeft te bieden. Deze lijst is inmiddels gepubliceerd en kan worden gebruikt om grijze 

verenigingen te overtuigen van het belang om zich bij de NJBB aan te sluiten. 

✓ Verenigingsbestuurders hebben behoefte aan promotie- en actiemateriaal om ledenwerving een 

՚՚boost՚՚ te kunnen geven; bijvoorbeeld een door de bond te leveren flyer die op lokaal niveau kan 

worden gebruikt voor ledenwerving. 

✓ Voor ledenwerving kan ook aansluiting worden gezocht bij de lokale sportakkoorden die door 

gemeenten worden opgesteld. Hiervoor zijn vaak subsidiemogelijkheden beschikbaar. 

✓ Er zijn veel suggesties, maar vanuit verenigingen is er behoefte aan een universele aanpak en ook 

het delen van voorbeelden/best practices van andere verenigingen. Dit wordt onder meer al 

gedaan op het kenniscentrum van de NJBB, maar kan meer onder de aandacht worden gebracht 

en er worden ook nieuwe voorbeelden van verenigingen gedeeld. 

✓ Een ander punt wat door een verenigingsbestuurder naar voren werd gebracht is dat de 

trainingscultuur meer moet worden gepromoot. Misschien kan de NJBB hierbij ondersteunen door 

trainingen aan te bieden en meer trainers op te leiden. 

✓ De bond overweegt om de spelvorm bij de Topdivisie van de Nationale Petanque Competitie (niet 

alleen triplette- en doublette-partijen, maar ook tête-à-tête-partijen) bij de andere divisies toe te 

passen. De verenigingsbestuurders stonden daar niet negatief tegenover, maar niet verder dan de 

tweede en derde divisie. Zij vrezen dat in de lagere divisies vooral spelers deelnemen die tête-à-

tête geen aantrekkelijke spelvorm vinden. 

✓ Daarnaast gaven de verenigingsbestuurders aan dat de indeling van de laagste divisies van de NPC 

soms leidt tot te grote afstanden en reistijd. Ook werd aangegeven dat nog eens moet worden 

gekeken naar de hoogte van de deelnamekosten per team. Deze bijdrage is nu hoger voor NPC-



 

 

teams die deelnemen aan de landelijke divisies (topdivisie, tweede en derde divisie). Deze hogere 

bijdrage wordt gebruikt om de winnaar van de topdivisie te kunnen uitzenden naar de Eurocup. 

✓ Het aantal bij de NJBB aangesloten verenigingen bedraagt momenteel 166 en het ledental 

bedraagt 15.500. In de afgelopen twee jaar is het ledental enigszins toegenomen, wat een 

verlaging van de gemiddelde leeftijd tot gevolg had van 72,2 naar 70,6. 

✓ Er werd speciale aandacht geschonken aan de bestaande vacatures bij het bondsbureau en bij de 

districtsteams. De verenigingsbestuurders werd gevraagd in hun omgeving te kijken of zich daarbij 

mogelijke kandidaten bevinden. 

NJBB-secretaris Michiel Stoop zegde de verengingsbestuurders toe alle suggesties, ideeën en 

opmerkingen binnen de bond op de juiste plekken aan de orde te stellen. 

 

 


